
Високи представник се састао
са  руководством  Кантоналне
скупштине Посавског кантона
Високи представник Валентин Инцко данас се састао са Мариом
Јуркићем,  предсједавајућим  Кантоналне  скупштине  Посавског
кантона, и замјеником предсједавајућег Анесом Османовићем како
би  разговарали  о  више  питања,  укључујући  и  финансијску
ситуацију  у  кантону  те  питања  која  се  тичу  националне
заступљености  у  Влади  тог  кантона.

Високи представник је рекао да власти и законодавна тијела на
свим нивоима имају обавезу да поступају у складу са Уставом те
да спроводе Мировни споразум.

Високи представник је током састанка нагласио да ово питање
још  једном  потцртава  потребу  за  хитним  именовањем  судија
Уставног  суда  ФБиХ  како  би  се  попунио  Савјетза  заштиту
виталног националног интереса.

“Сувише дуго није извршено именовање судија у Савјетза заштиту
виталног  националног  интереса,”  рекао  је  данас  високи
представник. “Крајње је вријеме да се изврше ова именовања
како би Савјет могао обављати своје дужности и одлучивати по
захтјевима попут оног који се тиче Владе Посавског кантона.”
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